
Udělejte si čas na sebehodnocení pomocí CAF, společně se zamyslete
nad jeho výstupy.

Dejte dohromady tým (stačí malý), který začne přemýšlet 

Zapojte žaludek. Dobré občerstvení dokáže dělat divy!

Rozdělte si mezi sebe agendu dle témat- nezapomeňte

Potkávejte se i neformálně, s rodinami.

Rozhlédněte se po své Ymce a pozvěte nadějné potencionální
funkcionáře na jednání výboru. 

 Buďte realističtí v nárocích na sebe i druhé. 

Měňte místa setkávání – zvyšuje to atraktivitu 

Pečujte o společenství svého výboru. I členové výboru jsou
dobrovolníci, kterým se sluší poděkovat drobnou pozorností, přáním

Buďte v kontaktu i mezi jednáními - najděte shodu 

 

nad strategickým plánem vašeho KČ – vytvořte ho, pokud máte,
aktivně a pravidelně s ním pracujte.

na často opomíjené oblasti (strategické plánování, PR).

a zabraňuje rutině. 

a uznáním! Využít můžete taky nominaci na Ocenění YMCA v ČR. 

na nejlepším prostředku komunikace. 
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"Se členy výboru se vidíme několikrát za týden, telefonujeme si a stavíme
celkově především na dobrých vztazích. Oficiální setkání děláme na různých
místech jednou za půl roku."

Gábina, YMCA Plzeň

"Výbor YMCA JH funguje moc dobře. Schůzi máme 2x ročně a mezi tím jsme
v mailovém nebo telefonickém spojení podle potřeby. Kromě různých
hlasování se snažíme mluvit i o dalším směřování, o vztazích, o našich
plánech. V sedmičlenném výboru jsou zástupci většiny aktivit, při každých
volbách se výbor trochu obmění."

Hanka, YMCA Jindřichův Hradec 

"Jako výbor se scházíme každý druhý měsíc. Někdy je obtížné protnout se
ve společném termínu. Průběžně jsme v kontaktu po mailu. Začínáme
zamyšlením a modlitbou, body k projednávání máme připravené, dobrovolník
zpracuje zápis. Ty dva měsíce vždy hrozně rychle utečou!"

Andrea, YMCA Praha

 
“Náš výbor se schází třikrát až čtyřikrát do roka podle toho, jak potřebujeme.
Naší výhodou je, že máme zastoupené veškeré části naší Ymky. Zároveň
máme zapojené ve výboru lidi různého věku a tudíž i zkušeností. Taky nás
covid naučil, že se lze scházet i online a řešit tak věci pružněji.”

Mirek, YMCA Orlová

 

 


